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Mirna is a tech industry professional with a remarkable 9-year experience specializing in the 
data and artificial intelligence (AI) domain.  
  
Having earned her Computer Science degree from the American University of Beirut, she 
embarked on a dynamic career journey where she applied her skills in cloud computing, data 
analytics, big data & AI to drive strategic digital transformational projects in the region. 
  
In her current role at Microsoft, Mirna leads the charge in Data and AI initiatives across the 
public sector. Her responsibilities include spearheading transformative projects within public 
sector, reflecting her dedication to advancing technology's impact in Qatar. Mirna's expertise 
lies in collaborating with customers to develop cutting-edge solutions and build forward-
thinking strategies that leverage data as a competitive edge.  
 

نا   / السيدة  ملاعب   مير

نا  فة  مير    محير
ة  تتمتع التكنولوجيا  صناعة ف      سنوات 9 إلى تصل  عريضة بخير

 . الاصطناع   والذكاء  البيانات تخصص ف 

    شهادة على حصولها  بعد 
   الأمريكية الجامعة من  الكمبيوتر  علوم ف 

وت، ف   طبقت حيث  ديناميكية  مهنية رحلة بدأت  بير
    مهاراتها 
  الرقم   التحول مشاري    ع  لتعزيز  الاصطناع   والذكاء  الضخمة والبيانات البيانات وتحليل السحابية الحوسبة ف 

اتيجية    الاسير
 .المنطقة ف 

   
    الحالى   دورها  ف 

نا  تتولى ميكروسوفت، ف    وتشمل. العام القطاع عير  الاصطناع   والذكاء  البيانات مبادرات قيادة  مسؤولية مير
   تفانيها  يعكس مما  العام، القطاع داخل التحويلية المشاري    ع قيادة  مسؤولياتها 

    التكنولوجيا  تأثير  تعزيز  ف 
ة  تكمن.  قطر  ف    خير

نا     مير
اتيجيات وبناء  متطورة  حلول لتطوير   العملاء مع التعاون ف  ة   البيانات  من تستفيد  مستقبلى   تفكير  اسير  .تنافسية كمير 

 
 
 


